Health Warning

健康警告

健康警告

请勿使用

Do Not Use

請勿使用

These traditional health remedies contain high levels of harmful metals, such as lead or cadmium. These metals are poisons and can harm your health. If you use these traditional health remedies or similar products, ask your health care provider to test you for lead and other heavy metals.

For questions about hazardous products, call **311** or 212-POISONS (212-764-7667). For more information, visit **nyc.gov/hazardousproducts**.



- Wei De An, manufactured by Mei Feng Pharmaceutical Factory (China)
- Lee Buan Soa Pill (Fishing Brand), manufactured by Lee Buan Soa Dispensary (Hangkao) Co., Ltd. (Thailand)
- Liu Shen Wan, manufactured by Shanghai Lei Yun Shang Pharmaceutical Co. Ltd. (China)
- Bo Ying Compound, manufactured by Eu Yan Sang (Hong Kong) Ltd. (Hong Kong)
- Uri Tract Care (606 Xian Yan Capsule), manufactured by Guangzhoushi Guangxingtang Pharmaceutical Co., Ltd. (China)
- Yuen Kut Lam's Kam Wo Char (product of Hong Kong)
- Yunnan Paiyao, manufactured by Yun Nan Palyao Group Co., Ltd. (China)
- Tongren Wuji Baifeng Wan, manufactured by Tongrentang Pharmaceutical Factory of Beijing Tongrentang Co., Ltd. (China)

这些传统保健药含有大量有害金属,例如铅或镉。这些金属是有毒物质,会损害您的健康。如果您使用这些传统保健药或类似产品,请让您的医疗保健提供者对您进行体内铅和其他重金属含量检测。

如有关于危险产品的疑问,请致电 **311** 或 212-764-7667。如需获取更多信息,请访问 **nyc.gov/hazardousproducts**。

這些傳統保健藥含有大量有害金屬,例如 鉛或鎘。這些金屬是毒性物質,會損害您的 健康。如果您使用這些傳統保健藥或類似 產品,請讓您的健康照護提供者為您檢測 體內的鉛或其他重金屬含量。

如有關於危險產品的疑問,請致電 **311** 或 212-764-7667。如需詳細資訊,請造訪

nyc.gov/hazardousproducts_o

